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زیلیکیچباسندپزشکیفسخکرد
حـــرف و حدیث هـــا پیرامـــون آلمدین زیلیکیـــچ، وینگر 
بوســـنیایی جنجالی اســـتقلال حتـــی بعـــد از جدایی او 
از جمع آبی پوشـــان هم، دســـت بردار باشـــگاه نیســـت. 
بعـــد از حواشـــی و اختلافـــات جـــواد نکونام ســـرمربی 
آبی پوشـــان بـــا مدیـــران اســـتقلال بر ســـر جدایـــی این 
وینگر خارجـــی، بالاخره با توافق طرفیـــن ماجرا ختم به 
خیر شـــد تا با جدایـــی این بازیکن، آتش بـــس در اردوی 

اســـتقلال اعلام شود.
البتـــه که حـــالا با جدایـــی ایـــن بازیکن داســـتان تازه ای 
بـــه راه افتـــاده و شـــائبه هایی مبنـــی بـــر ســـوخت یکی 
از ســـهمیه های خارجـــی فصـــل بعـــد اســـتقلال مطرح 
شـــده اســـت. بـــه رغـــم صـــدور کارت بـــازی بـــرای ایـــن 
بازیکـــن در 3 هفتـــه ابتدایـــی لیـــگ برتـــر، او در ترکیب 
آبی پوشان حضور نداشـــت و همین موضوع باعث شده 
تا صحبت هایی مطرح شـــود که با جدایـــی این بازیکن، 
یکی از ســـهمیه های خارجی فصل بعد استقلال سوخت 
شـــده اســـت. البته که بر خلاف این شـــائبه ها و با توجه 
بـــه مصدومیـــت زیلیکیـــچ در بـــازی مقابل شـــمس آذر 
قزوین و استقلال خوزســـتان و جلسات فیزیوتراپی این 
بازیکـــن در مرکز پزشـــکی، به نظر می رســـد این موضوع 
نمی تواند دردســـر تـــازه ای برای باشـــگاه به وجـــود آورده 
و بـــه گفته مدیران اســـتقلال، بـــا ارائه مدارک پزشـــکی، 
آبی پوشـــان از ایـــن مخمصه خارج شـــده و جـــای هیچ 

نگرانی نیســـت.

استقلالبهدنبالمهاجمخارجی
در شـــرایطی که رقبای اســـتقلال در لیگ نخبگان آســـیا 
هـــر روز ســـتاره جدیدی جـــذب می کنند، حـــالا مدیران 
باشـــگاه اســـتقلال هم به فکـــر افتاده اند تـــا یک مهاجم 

خارجی به خدمـــت بگیرند.
بعد از جدایی زیلیکیچ دســـت مســـئولان استقلال برای 
جـــذب مهاجم خارجی بازتر شـــده و حالا بـــه دنبال این 
هســـتند تـــا با یـــک بازیکـــن خارجی بـــه توافق برســـند. 
البته کـــه هنوز هیچ نامی مطرح نشـــده اســـت و به نظر 
می رســـد پروســـه این مهاجم خارجی کمی زمان بر بوده 

و قطعـــاً به بـــازی مقابل الغرافه قطر نمی رســـد.

شنبه،رونماییازکیتجدید
کیت آســـیایی اســـتقلال در 24 ســـاعت آینـــده رونمایی 
می شـــود. در حالی کـــه به عقیده بســـیاری از هـــواداران 
کیت قبلی مشکلاتی داشـــته، حالا همه منتظر رونمایی 
از کیت جدید آبی پوشـــان هســـتند تا ببیننـــد ایرادات و 
مشـــکلات کیت قبلی تا چه اندازه برطرف شـــده اســـت. 
اســـتقلال در اولین بـــازی خـــود در لیگ نخبگان آســـیا 
دوشنبه باید در ورزشگاه شـــهر قدس مقابل تیم الغرافه 
قطـــر قـــرار بگیرد کـــه شـــاگردان نکونام با کیـــت جدید 

خـــود پا به ایـــن دیدار خواهند گذاشـــت.
 

بلیتالکترونیکی
شرطورودبهورزشگاهشهرقدس

محدودیت هـــا دربـــاره بلیت فروشـــی تقابل اســـتقلال و 
الغرافـــه قطر همچنـــان ادامه دارد. طبق گفته مســـئولان 
فدراســـیون فوتبـــال بـــا توجـــه بـــه شـــرایط خـــاص این 
ورزشـــگاه قرار اســـت فقط 8هـــزار بلیت فروخته شـــود 
کـــه از ایـــن تعـــداد 1000 بلیـــت بـــه بانـــوان و 500 بلیـــت 
هـــم بـــه جایـــگاه CIP اختصـــاص دارد. در حالـــی کـــه 
مســـئولان فدراســـیون از چنـــد روز قبـــل تأکیـــد زیادی 
بـــه مقولـــه بلیت فروشـــی داشـــته و اعـــلام کرده اند که 
فقـــط هوادارانـــی که موفـــق به تهیـــه بلیت شـــده اند  در 
ورزشـــگاه حضـــور پیدا کنند، حـــالا ناظـــرانAFC  هم به 
این موضوع اشـــاره و اعـــلام کرده اند که فقـــط هوادارانی 
کـــه بلیـــت اکترونیکی دارنـــد، می توانند بازی اســـتقلال 
مقابـــل الغرافه قطـــر را به صـــورت حضوری در ورزشـــگاه 
شـــهر قدس تماشـــا کنند و باقی طرفـــداران باید از خانه 

شـــاهد بازی تیم محبوب شـــان باشـــند.
 

استقلالیهاممنوعالمصاحبهشدند
در فاصلـــه 2 روز مانده به تقابل اســـتقلال و الغرافه قطر 
در هفتـــه اول لیـــگ نخبگان آســـیا، با تصمیم مســـئولان 
باشـــگاه تمامـــی بازیکنـــان ممنوع المصاحبه شـــده اند. 
در حالـــی کـــه فقط 3 هفته از شـــروع  لیگ برتـــر فوتبال 
گذشـــته اســـت، آبی پوشـــان در روزهای اخیـــر بمبارانی 
از حواشـــی را تجربـــه کـــرده و نیمکت این باشـــگاه دچار 
جنجال زیادی شـــده بود که البته با توافـــق جواد نکونام 
و مدیران اســـتقلال فعلاً این تیـــم از وضعیت قرمز خارج 
شـــده و به آرامش رســـیده اســـت. حالا در شـــرایطی که 
حاشـــیه به تازگی از اردوی اســـتقلالی ها دور شده است، 
مســـئولان باشـــگاه تمامی بازیکنـــان را ممنوع المصاحبه 
کرده انـــد که بازیکنـــان قبل از بازی مهم ایـــن تیم مقابل 
الغرافه، اســـیر حواشـــی تـــازه نشـــده و در آرامش آخرین 

تمرینات خـــود را دنبال کنند.
 

ورودAFCبرایبازدیدنهایی
مســـئولان کنفدراســـیون فوتبال آســـیا امـــروز وارد ایران 
می شوند. شـــمارش معکوس برای شروع بازی استقلال 
و الغرافـــه قطر در هفته اول لیگ نخبگان آســـیا شـــروع 
شـــده و حالا بـــه همیـــن منظورهـــم ناظـــران AFC وارد 
تهران می شـــوند تـــا از آخریـــن وضعیت اســـتادیوم آگاه 
شـــده و بازدید نهایی را به جا بیاورنـــد. در حالی که 2 روز 
به شـــروع این بازی بیشـــتر باقی نمانده است، تلاش ها 
بـــرای برطرف کـــردن ایرادات ایـــن اســـتادیوم همچنان 
ادامه دارد تا در شـــرایطی که انتقـــادات زیادی به برگزاری 
بازی در این ورزشـــگاه وارد شـــده اســـت، این تقابل ختم 
به خیر شـــده و به دور از هرگونه مشـــکلی برگزار شـــود.
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باشـــگاه پرســـپولیس از ابتـــدای نقـــل و 
انتقـــالات و اعلام مقـــررات جدید، تلاش 
کرد تا نام اوســـتون اورونوف را در لیســـت 
زیر 25 ســـاله قـــرار دهد و به نظر می رســـد 
حـــالا بـــه این هـــدف خـــود رســـیده و این 
بازیکن از فهرســـت بزرگسالان این باشگاه 
ج خواهد شـــد. فدراســـیون فوتبال  خـــار
و کارگـــروه نظـــارت بـــر قراردادها رســـماً با 
قـــرار گرفتـــن نـــام اوســـتون اورونـــوف در 
لیســـت بازیکنان زیر ۲۵ سال پرسپولیس 

موافقـــت کرد.
امـــا حضـــور اوســـتون اورونـــوف، بازیکن 
ازبکســـتانی تیم پرســـپولیس در لیســـت 
بازیکنان زیر 25 ســـال این تیـــم، منجر به 
بروز اختلافاتی میان دو باشـــگاه پرطرفدار 
ایرانـــی، اســـتقلال و پرســـپولیس شـــده 
اســـت. اســـتقلال از مدت ها پیش نسبت 
بـــه ایـــن موضـــوع اعتـــراض کـــرده و حالا 
ایـــن مســـأله بـــه شـــکایت رســـمی تبدیل 

شـــده است.

باشـــگاه اســـتقلال روز گذشـــته با انتشـــار 
بیانیه ای نوشـــت: »بعد از رعایت نشـــدن 
و  خارجـــی  بازیکنـــان  جـــذب  قوانیـــن 
اضافه شـــدن غیرقانونی ســـهمیه خارجی 
از ســـوی برخـــی تیم هـــا و زمینه ســـازی 
رســـانه ای از ســـوی برخی جهت گسترش 
دامنه تخلفات، باشـــگاه اســـتقلال مراتب 
اعتـــراض و شـــکایت خـــود را از این تخلف 
آشـــکار به ســـازمان لیـــگ و ارکان قضایی 

فدراســـیون فوتبال ارائـــه داد.«

اســـتقلال مدعـــی اســـت کـــه اوســـتون 
اورونـــوف نباید در لیســـت بازیکنـــان زیر 
25 ســـال قـــرار بگیـــرد، چـــرا کـــه قوانین 
فدراســـیون فوتبـــال ایـــران در ایـــن مورد 
شـــفاف اســـت و به نوعی به نظر می رســـد 
که پرســـپولیس از فدراســـیون یک امتیاز 

فراقانونـــی گرفته اســـت.
فرشـــید ســـمیعی مدیرعامـــل اســـتقلال 
نیـــز در واکنـــش به ایـــن موضـــوع گفت: 
»قانـــون کامـــلاً روشـــن و نافـــذ اســـت و 

اصـــلاً ابهامی نـــدارد که 
نیـــاز به تفســـیر داشـــته 

باشـــد. بازیکن باید ســـال 
گذشـــته در لیســـت زیـــر 23 

ســـاله های همـــان تیم باشـــد 
تـــا بـــا ادامـــه یـــا تمدید قـــرارداد 

بتوانـــد در ســـهمیه زیر 25 ســـاله ها 
قرار بگیـــرد. به هیچ عنـــوان اجازه 

تخلف از قانون روشـــن و بدون 
ابهـــام را نمی دهیـــم.«

علـــی چینی درباره اینکـــه بحث برکناری 
جواد نکونام از اســـتقلال مطرح شـــده 
بـــود و بعـــد از مدتـــی احمد شـــهریاری 
رئیس هیأت مدیره باشـــگاه با حضور در 
تمرین تیم حمایت باشـــگاه را از نکونام 
اعـــلام کـــرد، گفـــت: »ســـوءتفاهماتی 
هلدینـــگ  نماینـــده  شـــهریاری  بیـــن 
خلیج فارس و نکونام شـــکل گرفته بود 
که بعد از باخت به اســـتقلال خوزستان 

شـــدت گرفت.
 باخت در اســـتقلال تبعـــات دارد و بعد 
از اتفاقاتـــی کـــه افتاد، روابـــط مدیریت 
و کادرفنـــی مثـــل قبـــل باقی نمانـــد اما 
هنوز فرصت زیادی تـــا پایان فصل باقی 
مانـــده و باید زمان داد تا ســـرمربی تیم 
در بازی های آینده، خـــود و کادرفنی اش 

را ثابـــت کند.
و  فـــت  گر ت  ر صـــو یـــی  حبه ها مصا  
طرفیـــن از مواضـــع خود دفـــاع کردند. 
شـــیطنت هایی هـــم صـــورت گرفـــت و 
برخـــی علیـــه مدیریـــت و عـــده ای علیه 

ســـرمربی صحبـــت کردنـــد.
 بهتریـــن راه برای از بین بردن حواشـــی 
و هجمه های خبـــری، گفتمـــان رودررو 
بود چون در صحبت های بدون واسطه 
ســـوءتفاهمات حل می شـــود که چنین 
اتفاقـــی افتـــاد. حـــالا کـــه مدیریـــت از 
کادرفنـــی حمایت کرده، اســـتقلال باید 
بـــه دور از حواشـــی بـــه دنبـــال دیـــدار 
نخســـت خـــود در لیـــگ نخبگان آســـیا 
بـــا الغرافه باشـــد. بایـــد تمامـــی تمرکز 
روی برتـــری برابـــر نماینده قطر باشـــد تا 

شـــروع خوبی در آســـیا داشـــته باشیم. 
هیچ کجـــای دنیـــا بعـــد از هفتـــه ســـوم 
ســـرمربی را برکنار نمی کنند مگر اینکه 
ســـه شکســـت پیاپی رقم بخورد که تیم 
نکونـــام یک بـــازی را واگذار کـــرد. البته 
ســـوءتفاهماتی وجود داشت و مدیریت 
قصد برکناری نداشـــت کـــه این موضوع 

ثابت شـــد.«
چینـــی خاطرنشـــان کـــرد: »زمانـــی که 
در  مـــن  بـــود،  ســـرمربی  منصوریـــان 
کادرفنی اســـتقلال بودم و حسن زمانی 
نامـــی کـــه نماینـــده مجلس بـــود، دائم 
می گفـــت منصوریـــان دو هفته بیشـــتر 
وقـــت نـــدارد و تبحـــر بالایـــی هـــم در 
امور فنـــی داشـــت و کیفیـــت بازیکنان 
زیـــر ســـؤال می بـــرد. در نیم فصـــل  را 

پایـــان  در  امـــا  بودیـــم  یازدهـــم  اول، 
فصل به نایـــب قهرمانی رســـیدیم. الان 
شـــرایط فرق می کند، چـــون مدیریت از 
کادرفنی حمایت کرده پـــس هواداران و 
پیشکســـوتان باید از تیم حمایت کنند. 
اســـتقلال حوادث زیـــادی را پشت ســـر 
گذاشـــته و از اینجا به بعـــد هنر کادرفنی 
اســـت کـــه بتوانـــد بهتریـــن نتایـــج را 
بگیـــرد و بـــرای بـــازی بـــا الغرافـــه آماده 
شـــود. در مســـتطیل ســـبز همه امور در 
اختیـــار جـــواد نکونـــام و دســـتیارانش 
اســـت. او باید توانایی خود را در کســـب 
نتیجه نشـــان دهـــد و از فرصتـــی که در 
اختیـــار دارد، نهایـــت اســـتفاده را ببـــرد 
تا با اســـتقلال بـــه نتایج بســـیار خوبی 

» . سد بر

صراحتـــاً تأکیـــد داشـــت کـــه افزایش 
بودجـــه امتیاز به نمایندگان آســـیایی 
نیســـت بلکه در آیین نامه مذکور قید 
شـــده، ایـــن نکتـــه را تأییـــد می کنید؟ 
گفـــت: »صراحتـــاً در قانـــون ابـــلاغ 
شده از ســـوی فدراســـیون آمده تمام 
درآمدهای باشـــگاه ها ناشـــی از حضور 
در آســـیا بـــه ســـقف بودجـــه اضافـــه 
می شـــود، همچنین درآمدهای ۲۰۲۴ 
نیز شـــامل این موضوع می شـــود پس 
خبری از امتیاز ویژه نیســـت و ما فقط 
اجـــرای بدون تنازل قانـــون را پیگیری 
می کردیـــم، باشـــگاه اســـتقلال تـــا به 
امـــروز ثابت کرده همیشـــه بـــه قانون 
و قوانین جـــاری حتی اگر مـــورد تأیید 

ما نبـــوده پایبند بوده و هســـت، ما در 
مـــواردی از اجرای بدون کم و کاســـت 
قانون لطمه و آســـیب نیـــز خورده ایم 
امـــا هرگـــز بـــه ســـراغ دور زدن قانون 
آنگونـــه کـــه در فوتبال شـــایعه اســـت 

» . نرفتیم
او ادامـــه داد: »هـــواداران فوتبـــال بـــه 
انتشار اخباری مانند آنکه فلان بازیکن 
خانـــه یا ماشـــین خـــود را فروخت تا به 
فلان تیم برود به دیـــده طنز می نگرند 
چون اگر این حرف ها جدی زده شـــده 
باشـــد، جـــز توهین به شـــعور مخاطب 
نیســـت. باشـــگاه اســـتقلال بـــه هیچ 
وجـــه قصـــد دامـــن زدن به حواشـــی را 
ندارد و تنها درخواســـت اجـــرای قانون 

را داشـــته و دارد امـــا بـــه خاطـــر همین 
خواســـته قانونی مورد حملـــه و هجمه 

قـــرار می گیرد.«
مدیرعامل اســـتقلال در مورد دلخوری 
برخـــی از هـــواداران گفـــت: »مـــن به 
هـــواداران فهیـــم باشـــگاه اســـتقلال 
تـــا از برخـــی  کامـــلاً حـــق می دهـــم 
صحبت هـــا دلخـــور شـــده و مراتـــب 
اعتـــراض خـــود را بـــه باشـــگاه اعلام 
نمایند. آنها تا بـــه امروز الگوی ایده آل 
هـــواداری در فوتبال ایران بوده اند، اما 
عملکـــرد و اظهارنظـــر برخی افـــراد در 
ایـــن مقطع به هیـــچ وجـــه پذیرفتنی 
نیســـت. رعایت قانـــون و اجـــرای آن 
توســـط فدراســـیون فوتبـــال شـــاید 

توســـط برخی ها جـــور دیگـــری تعبیر 
شـــود اما تعبیر ما در این مـــورد، صرفاً 
اجـــرای قانـــون مصوب بوده اســـت.«
وی تأکید کرد: »خیلی جالب اســـت. 
باشـــگاه استقلال با اشـــتباه تأثیرگذار 
داوری قهرمانی فصل قبل را از دســـت 
داد، اما مدیریت آن در دفاع از حقوق 
اســـتقلال هرگـــز از ادبیـــات زشـــت و 
ناپسند اســـتفاده نکرد. ضمن تبریک 
بـــه فدراســـیون فوتبال بابـــت اجرای 
قانون مصوب، امیدواریم فدراســـیون 
فوتبـــال در همین مســـیر قانونمداری 
گام برداشـــته و بابـــت اجـــرای قانون 
خود را بدهکار کســـی ندانـــد و در پی 

لطف بـــه برخی ها نباشـــد.«

فرشید ســـمیعی مدیرعامل استقلال 
در خصـــوص علـــت اعتـــراض برخی 
بـــه رونـــد افزایـــش ســـقف بودجـــه 
اظهـــار کرد: »بـــرای ما هم مشـــخص 
نیســـت چـــرا برخـــی برابـــر تصمیـــم 
قانونی فدراســـیون فوتبـــال این گونه 
 . هنـــد می د ج  خـــر بـــه  مـــت  مقاو
فدراســـیون فوتبال بر اســـاس قوانین 
و مقـــررات و اســـتناد بـــه آیین نامـــه 
حاکـــم بـــر ســـقف بودجـــه بـــا توجه 
بـــه درآمدزایـــی باشـــگاه های حاضـــر 
در رقابت هـــای آســـیایی عینـــاً مفـــاد 
قانونـــی را در نظـــر گرفتـــه و ســـقف را 
برای »همـــه« نمایندگان ایران افزایش 
داده چـــون ایـــن چهـــار باشـــگاه قرار 
است از حیثیت فوتبال ملی و جایگاه 
فوتبـــال ایـــران دفاع کنند امـــا معلوم 
نیســـت چرا برخـــی متوجه نیســـتند 
حضور ضعیف در این مسابقات منجر 
به کاهش هرچه بیشـــتر سهمیه ها در 
لیگ های مختلف آســـیایی می شود و 
متأســـفانه ترجیح می دهند به قیمت 
تضعیـــف فوتبال ملی، مانـــع از اجرای 

نـــص قانون شـــوند.«
کـــه  یطی  شـــرا ر  د «  : د و فـــز ا وی   
باشگاه های آســـیایی بویژه کشورهای 
حـــوزه خلیج فـــارس ســـرمایه گذاری 
بیـــش از انـــدازه ای انجـــام دادند، به 
نظـــر می رســـد اجـــرای این قانـــون و 
افزایـــش ســـقف می توانـــد بـــه کمک 
فوتبـــال ایـــران بیاید. نکته ما و ســـایر 
دوســـتان هم دقیقاً به همین موضوع 
برمی گـــردد، اینجا بحث ملی اســـت، 

حفـــظ جایگاه برتـــر ایـــران در منطقه 
و عملکـــرد موفـــق باشـــگاه های ایران 
مایه افتخار و غـــرور ملی خواهد بود. 
اگر مـــا بـــا توانمنـــدی فنـــی مطلوبی 
وارد مســـابقات شـــویم، می توانیـــم 
در رقابـــت بـــا باشـــگاه های تـــا دندان 
مســـلح منطقه موفق ظاهر شویم و از 
ســـهمیه ایران به خوبـــی دفاع کنیم. 
این رفتار و هیجانات کاذب اساســـاً با 
حفظ منافع ملـــی همخوانی ندارد. با 
همین ســـقف بودجه افزایـــش یافته 
هـــم کل مبلغ مـــا اندازه یـــک بازیکن 
برخی از تیم های حاضر در مســـابقات 

» . نیست
مدیرعامـــل اســـتقلال تصریـــح کرد: 
»بـــرای مجموعـــه مدیریتی اســـتقلال 
همیشـــه منافـــع ملـــی فصل الخطاب 
بوده و هست. آینده فوتبال باشگاهی 
ایران در گـــروی موفقیـــت نمایندگان 
ایـــران در رقابت هـــای لیـــگ نخبگان 
و لیـــگ قهرمانان آســـیا اســـت. عدم 
کســـب نتیجه مطلـــوب و ناکامی برابر 
تیم هـــای قدرتمنـــد منطقـــه نـــه تنها 
دلخواه هیچ یـــک از هموطنان ایرانی 
ما نیســـت بلکه همه به دنبال پیروزی 
و موفقیـــت نمایندگان ایـــران زمین در 
این مســـابقات هســـتند تا پرچم ایران 

در قاره آســـیا به اهتـــزاز در آید.«
 ســـمیعی در پاســـخ بـــه ایـــن ســـؤال 
کـــه باشـــگاه اســـتقلال در مکاتبـــات 
متعـــدد خـــود در هفته هـــای اخیـــر 
بـــا فدراســـیون فوتبـــال بـــا اشـــاره به 
مســـتندات قانونی و مقـــررات جاری 

 با همین 
سقف بودجه 
افزایش یافته 
هم کل مبلغ 
ما اندازه یک 

بازیکن برخی 
از تیم های 

حاضر در 
مسابقات 

نیست

حملهمستقیمسمیعیبهدرویش

فرافکنی را تمام کنید

تعیینتکلیفمیشود مدافعاستقلالامروز

سهرابیانآبیپوشمیماند
اوساسوناتااستقلال از

کریموجواددوبارهبههمرسیدند
آرمیـــن ســـهرابیان، مدافـــع اســـتقلال که به 
تازگـــی از لیســـت این تیـــم خارج شـــده و این 
تصمیم به دنبـــال مصدومیت او گرفته شـــد. 
اکنون ســـؤال های زیادی درباره آینده حرفه ای 
او و تأثیر این تغییر بر اســـتقلال مطرح است.

آرمیـــن لیـــگ بیســـت وچهارم را بـــا حواشـــی 
زیـــادی آغـــاز کـــرد، ابتـــدا تتـــوی جنجالـــی 
سهرابیان خبرساز شـــد و احتمال محرومیت 
این بازیکن وجود داشـــت اما آرمین با انتشـــار 
یک استوری اینستاگرامی از مردم عذرخواهی 
کـــرد و البتـــه تعهـــد هـــم داد که دیگـــر چنین 
حاشـــیه ای نداشـــته باشـــد. ســـهرابیان پس 
از ایـــن حواشـــی اما دچـــار مصدومیت شـــد 
و باشـــگاه اســـتقلال کـــه در راه ثبت قـــرارداد 
گوســـتاوو بلانکـــو بـــه مشـــکل خـــورده بـــود، 
نـــام آرمین را از لیســـت خـــارج کـــرد. خروج 
ســـهرابیان از لیســـت به دلیـــل مصدومیت او 
انجـــام شـــده که به نظر می رســـد هم بـــرای او 
و هم  باشـــگاه اســـتقلال ضروری بـــود چرا که 
با خروج نام ســـهرابیان از لیســـت استقلال، 

زمینـــه بازگشـــت بلانکو فراهم شـــد.
این روزها باشـــگاه استقلال در تلاش است تا 
زمینه حضور مجدد سهرابیان را در لیست 
اســـتقلال فراهم کند اما نکتـــه قابل تأمل 

نیـــز بحـــث ســـربازی ایـــن بازیکن اســـت. 
ســـهرابیان از آذر ماه مشمول خواهد بود 
و ادامـــه همکاری او با باشـــگاه اســـتقلال 
منـــوط بـــه دریافـــت معافیت اســـت. اگر 

ســـهرابیان نتوانـــد موضوع ســـربازی خود 
را حـــل کند، احتمـــال دارد حتـــی برای 

ادامـــه فوتبال خـــودش مجبور 
باشـــد راهی لیگ یک شود؛ 

چرا کـــه تنها تیـــم نظامی 
لیگ برتر ملوان اســـت 

وایـــن تیم نیز لیســـت 
بازیکنـــان بزرگســـال 
کـــرده  پـــر  را  خـــود 

. ست ا
ســـت  ا ر  ا قـــر
اســـتقلال امروز با 
برگـــزاری نشســـتی 
د  ا رد قـــرا مشـــکل 

ســـهرابیان را حـــل 
کنـــد و حـــال بایـــد 

منتظـــر مانـــد و دید 
یـــن  ا شـــت  نو سر

بازیکـــن بـــا اســـتقلال 
شـــد. خواهـــد  چـــه 

/کریـــم انصاری فـــرد،  محمدرضـــارحیـــمپـــور
مهاجـــم باتجربـــه و ســـابق تیـــم ملـــی فوتبـــال 
ایران، در حال بررســـی امکان بازگشـــت به لیگ 
برتر ایران اســـت. پـــس از تجربه هـــای مختلف 
در لیگ هـــای خارجـــی، ایـــن بازیکن بـــه دنبال 
این اســـت کـــه بـــا حضـــور در یکـــی از تیم های 
معتبـــر داخلـــی، بـــار دیگـــر فرصت پوشـــیدن 
پیراهن تیم ملی را به دســـت آورد. در این راســـتا 
هـــم مذاکراتـــی با جـــواد نکونام، ســـرمربی تیم 
اســـتقلال انجام داده اما هنوز نتیجه مشـــخصی 
حاصل نشـــده اســـت. اســـتقلال در فصل نقل 
و انتقـــالات بـــرای پســـت خط حمله دســـت به 
هیـــچ اقدامی نزده و این مســـأله ممکن اســـت 
به نقطـــه ضعف ایـــن تیـــم در طول لیـــگ بدل 
شـــود. در این شـــرایط جواد نکونـــام قصد دارد 
آقـــای گل ســـابق فوتبال ایـــران را به اســـتقلال 
بیـــاورد: کریـــم انصاری فرد که یک دهـــه از کوچ 
او بـــه فوتبـــال اروپا و بـــازی در اســـپانیا، یونان، 
انگلیـــس و قبـــرس می گـــذرد. بـــا ایـــن حـــال، 
بازگشـــت به لیگ برتر ایـــران بـــرای انصاری فرد 
چالش هـــای خـــاص خـــود را دارد. یکـــی از این 
چالش هـــا، بحث خانوادگی اوســـت و شـــنیده 
می شـــود همســـر یونانی اش هنوز بـــرای حضور 
کریـــم در ایران رضایت نداده امـــا مذاکرات بین 

طرفین همچنـــان ادامـــه دارد. هدف اصلی 
انصاری فرد از این بازگشـــت، دستیابی به 
پیراهن تیم ملی ایران اســـت. او به خوبی 
می داند که بـــرای جلب نظـــر مربیان تیم 

ملی، باید در ســـطح بالایی در لیگ داخلی 
بـــازی کنـــد. بـــه عنـــوان یکـــی از بازیکنـــان 

باتجربـــه و باســـابقه، انصاری فـــرد قطعـــاً بـــه 
دنبـــال ایـــن اســـت کـــه بـــا ارائـــه عملکـــردی 

درخشـــان، اعتمـــاد دوبـــاره کادر فنـــی تیم ملی 
را جلب کنـــد. علاوه بـــر این، انصاری فـــرد باید 
به ســـرعت خود را با شـــرایط جدیـــد لیگ و تیم 
اســـتقلال وفق دهد. او تجربه بازی در لیگ های 
خارجـــی را دارد، امـــا لیگ ایران بـــا چالش های 

خاص خـــود همراه اســـت.
باشـــگاه اســـتقلال فعالیـــت خوبـــی در نقـــل و 

انتقالات تابســـتانی داشـــت و توانســـت 
رامیـــن رضاییـــان، میـــلاد زکی پور، 

دیدیه اندونـــگ، گائل کاکوتا و... 
را بـــه خدمت بگیـــرد؛ ولـــی کار 
آبی ها در بازار تمام نشـــده و آنها 

در تلاش هســـتند تـــا خط حمله 
خـــود را هم تقویت کـــرده و مهاجمی 

به خدمت بگیرند که تمام کننده و گلزن باشـــد 
و موقعیت هایشـــان هـــدر نرود.
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